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教育背景

台湾东吴大学法学硕士。

专业经历

李俊德律师承办过多起涉及两岸重大的企业重整案件，包

括雅新电子股份有限公司(台湾)、雅新电子(东莞)有限

公司、远东航空股份有限公司(台湾)，并代表银行团担任

上述企业的重整监督人，以法律专业监督并执行重整计划

的拟定与落实，其中远东航空股份有限公司(台湾)业于

2016年2月经过法院裁定重整完成，创下成功结合投资人

盘活台湾第二例重整案件记录。

执业领域及专长

除了企业重组，还擅长于解决涉及银行借贷纠纷、房地产

纠纷及非诉强制执行案件等，有效地维护了当事人的合法

权益。其高度的责任心和正义感，良好的理论水平和实践

经验获得了当事人的一致好评，也得到了委托人的广泛认

可。

工作语言

中文 英文

Education
LLM, Soochow University, Taiwan.

Professional Experience
Attorney Li has handled a number of major corporate restructur-
ing cases involving both sides of the Taiwan Strait, including 
Yashin Electronics Corporation (Taiwan), and Yashin Electron-
ics (Dongguan) Co. He has acted as supervisor for the restructur-
ing of the above-mentioned enterprises on behalf of the Bank 
Group, supervising and implementing the preparation and imple-
mentation of the restructuring plan with legal expertise.
In February 2016, the court ruled that the restructuring of Far 
Eastern Air Transport (Taiwan) was complete, setting a record for 
the second restructuring case in Taiwan to successfully combine 
investors to revitalize the company.

Practice Areas
Besides corporate restructuring, Attorney Li also specializes in 
resolving disputes
involving bank borrowing and lending, real estate disputes and 
non-contentious enforcement cases, effectively safeguarding the 
legitimate rights and interests of his clients. His high sense of 
responsibility and justice, extensive theoretical knowledge and 
practical experience have been well received by the parties 
concerned and widely recognized by his clients. 

Language Skills
Mandarin and English


